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Sentralstyret godkjenner referatet fra sentralstyremøtet 20.-23-juni. 30 

Sak 51/15 Orienteringer   31 

Diskusjonssak 32 
 33 

a. Medlemsrekruttering 34 

Antall medlemmer per 24.08: 1432 medlemmer totalt, 508 tellende medlemmer 35 
(betalt kontingent). Antall medlemmer per 28.08: 1441 medlemmer totalt, 514 36 

tellende medlemmer. Det kan se ut til at vervedagen 27.08 har hatt en effekt 37 
denne uka! 38 
 39 

Siden forrige sentralstyremøte har vi fått 16 nye betalende medlemmer og 23 40 
nye medlemmer totalt. Forrige kontingentpurring ble sendt før sommeren, ny 41 

purring er planlagt utsendt i løpet av kort tid.  42 
 43 

b. Økonomistatus 44 

Vi har jobbet med revidert budsjett og fått alt ferdig ført fra 45 
organisasjonsseminaret og vinterseminaret. Resultatet er ikke så ille som vi 46 

fryktet ved forrige møte. 47 
Delt ut 30 000 av Frifondsmidlene til aktivitet i lokallag. Har 120 000 igjen å dele 48 
ut innen 1.desember. Viser for øvrig til egen sak om revidering av budsjett.  49 

 50 
 51 

c. Styrets runde 52 
 53 
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Skriftlige orienteringer skal sendes inn til sekretariatet i forkant av møtet, slik at 54 

det kommer med i referatet. Dette er de skriftlige orienteringene som har 55 
kommet inn:  56 

 57 
Arnlaug: 58 
Planlagt sommerleir sammen med leirledelsen, vært på sommerleir, det meste av 59 

sommeren har gått til det. To skypemøter med kampanje gruppen, vært på 60 
hyttetur med Notodden lokallag, ringt og sendt e-post med Vestfold lokallag, hatt 61 

skypemøte med LU. Hatt møte med IHEU om IHEYO GA. Blitt med i LNU sitt 62 
ledernettverk og deltatt på første samling der. Begynt planleggingen av lls. 63 
Skrevet to strategieposter. Ansatt Ragnhild, hatt en uke med opplæring med 64 

henne. Sluttsamtale med Kristin. 65 
 66 

Haakon:  67 
Jobbet mye med sommerleir: planlegging, gjennomføring og evaluering. 68 
Sommerleirmøter, AU-møter, LU-møter, møter om PG. Jobbet mye med 69 

lokallaget som jeg er (var) leder for (Asker og Bærum). Mye lokallagskontakt 70 
med lokallagene mine. Laget rutinedokument for lokallagskontakter. Ansatt 71 

Ragnhild (stor ansettelsesprosess).  Jobbet litt med planlegging av IHEYO GA. 72 
Diverse mindre arbeidsoppgaver. 73 

 74 
Nora: 75 
Siden sist har jeg opprettet kontakt med mine lokallag og blitt kjent med disse. 76 

Jeg har også tatt kontakt med folk i Lillestrøm der vi sannsynligvis vil få et nytt 77 
lokallag.    78 

Ellers har jeg har vært major på sommerleir, noe som var super artig og 79 
lærerikt, og tenkt litt på tema til vinterseminaret.  80 
Inger: 81 

Har deltatt på sommerleir, kurset om kampanje/aksjon. Satt i gang med å 82 
planlegge kursing av presentasjonsgruppa. 83 

 84 
Andrea: 85 
Buskerud Lokallag: Møte og to stands, pushet på, vært med på å arrangere 86 

kinokveld 87 
Sandnes & Stavanger + O: Hatt telefon/skype møter, blitt invitert til hyttetur 88 

Sommerleir: leirblogg + jobbet med film.  89 
  90 
 91 

 92 
d. Sekretariatet  93 

 94 
Kristin: 95 
Fulgt opp vedtak etter Sentralstyremøtet i juni, vært med i ansettelsesprosessen 96 

av RBS, jobbet med revidert budsjett sammen med Kristoffer, ordnet med mye 97 
praktisk før, under og etter sommerleiren, var med på sommerleir, avspasert og 98 

hatt ferie, begynt prosessen med å bytte bank, søkt Momskompensasjon, søkt 99 
Fordelingsutvalget, forberedt dette Sentralstyremøtet, diverse annen daglig drift 100 
og hatt opplæring med RBS. 101 

 102 
Ragnhild: 103 

Startet i jobben mandag 3.august og tilbragte første jobbuke på sommerleir. 104 
Påfølgende uke gikk med til å sette seg inn i grunndokumenter og installere seg 105 
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på kontoret i Brugata med telefon, e-post osv. De siste to ukene i august har 106 

gått med til overlapp med Kristin Tufte, viktig kunnskapsoverføring før Kristin 107 
begynner i ny jobb i september.  108 

 109 
  110 
Annette 111 

Jeg tok ut to uker ferie i juli, siden forrige sentralstyremøte har jeg: 112 
- Planlagt egen deltakelse og kommunikasjon under sommerleir: 113 

o Utkast til pressemeldinger + invitert aktuelle aviser til å dekke leir 114 

o Detaljert plan for forskjellige programposter 115 

o Info på nett og sosiale medier i forkant av leir 116 

o Opprettet leirblogg og ordnet så denne fikk det domenet og den 117 

formen vi ønsket. Koordinert planlegging av blogg med Andrea.  118 

o Forhåndsskrev et par saker til leirbloggen 119 

- Deltatt på sommerleir 120 

o Sendt ut pressemeldinger til lokalaviser. Dette har resultert i 8 ulike 121 

presseklipp som handler om deltakere/leder på sommerleir. 122 

o Koordinert besøk fra Ringerikes blad – som resulterte i reportasje på 123 

web + papiravis 124 

o Sosiale medier: Vår egen FB-side, Instagram + LNUfoto sin 125 

Instagram som vi hadde takeover på.  126 

o Tatt bilder + filmet 127 

o Bidratt til bloggen med programposter, intervjuer, bilder og andre 128 

saker fra programmet 129 

o Filmet konsert med Jonas Alaska 130 

o Gjennomført intervju av Jonas Alaska sammen med to deltakere 131 

- Nyhetsbrev august: 132 

o Nyhetsbrevet for august ble sendt ut fra Apsis, som er det nye e-133 

postverktøyet vi bruker. Det ble derfor litt ekstra test og 134 

koordinering for å få ut dette nyhetsbrevet.  135 

o Apsis er synket med medlemslistene våre, så det er en fordel 136 

o Nyhetsbrevet ble sendt til 2720 abonnenter. Åpningsraten var på 137 

29%, noe som er helt ok. Klikkraten var derimot lav med 2,7% – 138 

som kommer av at vi hadde få linker til gode landingssider.   139 

- Andre ting: 140 

o Bestilt handlenett, som nå er kommet til kontoret. Se forsidebildet 141 

på Facebook.  142 

o Noe planlegging av aktiviteter rundt vervedag.  143 

o Prøvd å få kommentar fra Arnlaug på NRK rundt sak om utmeldinger 144 

fra DNK 145 

o Jobbet med bestilling av strykemerker – dette har ikke blitt bestilt 146 

ennå 147 

 148 

e. Lagenes runde 149 
 150 

Status for lokallagene ble muntlig redegjort for i møtet. 151 
 152 

f. Internasjonalt/IHEYO 153 

Kristoffer, Linn Marit og Veronika deltok på European Young Humanist Summer 154 
Weekend i Nederland. Nordisk seminar har fått en god del finske deltakere, vi 155 
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mangler fortsatt svenske deltakere. Vi har også flere plasser tilgjengelig for 156 

dansker og islendinger. Programmet er ikke ferdigstilt. 157 
 158 

g. Medier 159 
Fikk flere oppslag i lokalaviser i forbindelse med sommerleiren.  160 
 161 

h. Kampanjestart 162 
Aksjonsdato er satt til 10.desember. Unge Venstre, SU og FpU støtter 163 

kampanjen. Vi hadde en spørreundersøkelse om folks holdninger, den viser at 164 
40% av befolkningen havner under kategorien uenig eller delvis uenig i dagens 165 
ordning med skolegudstjenester, tallet er så høyt som 50% av de respondentene 166 

som er under 30 år. 167 
 168 

i. Nettsider 169 
Kristoffer Stokkeland har deltatt i møter mellom HEF og utvikleren Oxx, ellers 170 
har det blitt lagt på is fram til nytt budsjettår. 171 

 172 
j. Evaluering sommerleir 173 

Det har blitt gjennomført en evaluering med leirsjefene og AU. Hovedlærdommen 174 
til neste år er en klarere arbeidsfordeling og bedre kommunikasjon mellom HU 175 

og leirsjefene. 176 
 177 

k. E-post vedtak 178 

 179 
a) Mulighet for å skifte kjønn 180 

Arnlaug Høgås Skjæveland sendte ut en hastesak 25. juni. Saken var om 181 
hun kunne uttale seg offentlig om at Humanistisk Ungdom støtter 182 
transepersoners mulighet til å skifte kjønn uten sterilisering. Dette ble 183 

vedtatt 26. juni med 9 aktive stemmer for, ingen mot.  184 
 185 

Sentralstyrets vedtak 186 
Forslaget ble vedtatt. 187 
 188 

b) Stiftelse av Notodden lokallag 189 
Arnlaug Høgås Skjæveland sendte ut en e-post 01.juli om Sentralstyret 190 

kunne godkjenne stiftelsen av Notodden lokallag. Saken ble avsluttet 20. 191 
juli med 11 aktive stemmer for, ingen mot.  192 
 193 

Sentralstyrets vedtak 194 
Forslaget ble vedtatt. 195 

 196 
c) Medlemskap i klimaalliansen 197 

Arnlaug Høgås Skjæveland sendte ut en e-post 30. juni om Sentralstyret 198 

ville godkjenne at Humanistisk Ungdom meldte seg inn i Klimaalliansen. 199 
Saken ble avsluttet 20.juli med 10 aktive stemmer for, ingen mot.  200 

 201 
Sentralstyrets vedtak 202 
Forslaget ble vedtatt 203 

 204 
d) Invite - better tomorrow 205 

Kristin Tufte sendte ut en e-post 08.juli med invitasjon fra IHEYO om å 206 
delta på deres veldedighetskampanje i november. Fram til 19. august ble 207 
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bare 4 stemmer sendt inn, og det var derfor ikke mulig å fatte et gyldig 208 

vedtak. Kristin sendte derfor ut e-posten på nytt, med svarfrist 21. 209 
august. Det førte til 3 nye stemmer. Det virker som stemningen i 210 

Sentralstyret er at vi kan spre denne kampanjen via sosiale medier og 211 
nettsider, men ikke finne på egne arrangementer. 212 
 213 

Sentralstyrets vedtak 214 
Forslaget ble vedtatt 215 

 216 
e) Solidaritetsungdommen: kampanjeuke for forbud mot atomvåpen 217 

Kristin Tufte sendte ut e-post 25.august med invitasjon fra 218 

Solidaritetsungdommen til å være med på deres kampanjeuke i Trondheim 219 
og nasjonalt. Saken ble avsluttet 28.august med 9 aktive stemmer for å 220 

tilslutte seg kampanjen, ingen mot. 221 
 222 
Sentralstyrets vedtak 223 

Forslaget ble vedtatt 224 
 225 

 226 
 227 

Sak 52/15 Evaluering av sommerleir 2015 228 
Diskusjonssak 229 
 230 

Diskusjon og evalueringsrunde i møtet.  231 
 232 
 233 
Sak 53/15 Sommerleir 2016 – tema og leirsjefer 234 
Vedtakssak 235 

 236 
Diskusjon om tema 237 
Tema som ble diskutert i første voteringsrunde: 238 

Frihet Falt i første runde 

Dialog og religionskritikk Gikk videre 

Rasjonalitet Falt i første runde 

Framtiden og humanisme Falt i første runde 

Humanisme i verdensperspektiv Falt i første runde 

Religion, livssyn og vitenskap Gikk videre 

Ekstremisme Gikk videre 

Mangfold Falt i første runde 

Miljø Falt i første runde 

Transhumanisme Falt i første runde 

Identitet, seksualitet, kropp og 

kjønn 

Gikk videre 

Dyr og natur Falt i første runde 

Filosofi Falt i første runde 

Ytringsfrihet Falt i første runde 

Menneskerettigheter Falt i første runde 

Naturen rundt oss Falt i første runde 

Konspirasjonsteorier Gikk videre 
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Rus og depresjon Falt i første runde 

Etikk og moral Falt i første runde 

Solidaritet Falt i første runde 

Ut av virkeligheten Gikk videre 

Diktatur og demokrati Falt i første runde 

Multikulturelt samfunn Falt i første runde 

Liv og helse Falt i første runde 

Tortur og terrorisme Falt i første runde 

 239 
Beskrivelse av tema «Ut av virkeligheten»: 240 

I temaet «Ut av virkeligheten» kan vi inkludere ekstremisme og 241 
konspirasjonsteorier samt se på uvanlige livssyn, sekter og kulter. Vitenskap, 242 

religion og livssyn kan passe inn under temaet «ut av virkeligheten». 243 
Virkelighetsoppfatningen fra et vitenskapelig vinkling kan passe bra inn i dette 244 
temaet. Vi ønsker ikke bare ta opp andre livssyn enn vårt eget.  245 

 246 
Debatt om ansettelse av leirsjefer 247 

- Noen mente at sentralstyret bør vedta en prioritert liste som de får av AU. 248 
En nødvendig formalitet at sentralstyret inkluderes i prosessen. 249 

- Andre påpekte at andre ansettelser delegeres til AU og fatter et 250 

prinsippvedtak i sentralstyret, da er det uklart hvorfor det skal gjøres 251 
annerledes på en mindre prosjektansettelse.  252 

- Så lenge leirsjefene er kompetente er det ikke så viktig om de er eksterne 253 
eller ikke, noe erfaringene fra i år viser. Sammensetningen av leirsjef og 254 
leirassistent er avgjørende med tanke på total kjennskap til HU.  255 

- Viktig at AU holder sentralstyret oppdatert om prosessen via e-post. 256 
Sentralstyret skal holdes oppdatert kontinuerlig. 257 

- Kan lyse ut stillingene og få søkere, i stedet for å spørre folk. Da får vi 258 
kanskje noen som er mer motivert for å ta på seg oppgaven, et godt 259 
forslag. Men det vil også bety økt arbeidsmengde, kan være 260 

ressurskrevende men vi kan også gjøre prosessen litt mindre grundig enn 261 
ved en vanlig ansettelse.  262 

- Kan være en fordel å bruke folk som har erfaring med å være leirsjefer 263 
tidligere og finne en som har interesse for årets tema.  264 

 265 

 266 
Forslag til tema ved siste votering 267 

Forslag 1. Identitet, seksualitet, kropp og kjønn 268 
Forslag 2. Ut av virkeligheten 269 
 270 

Votering 271 
Forslag 1 ble satt opp mot forslag 2. 272 

Forslag 1 falt med 1 stemme, forslag 2 ble vedtatt med 8 stemmer og 2 273 
avholdende. 274 

 275 
Forslag til navn på sommerleir 276 
«Ut av virkeligheten?» 277 

 278 
Votering 279 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 280 
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 281 

Forslag til vedtak 282 
AU får fullmakt til å engasjere en sommerleirsjef og en assistent.  283 

 284 
Votering 285 
Forslaget ble enstemmig vedtatt 286 

 287 
 288 

Sentralstyrets endelige vedtak  289 
Sentralstyret vedtar at «Ut av virkeligheten?» er tema og slagord for sommerleir 290 
2016. AU får fullmakt til å engasjere en sommerleirsjef og en assistent. 291 

 292 
 293 

Sak 54/15 Sommerleir 2016 – sted og størrelse 294 
Vedtakssak 295 
 296 

Hovedmomenter fra diskusjon om sted og størrelse 297 
- 200 er en maksgrense på det som kalles kurs fra Fordelingsutvalgets side, 298 

men en større leir er gjennomførbar med fortsatt støtte dersom man gjør 299 
endringer på hvordan man organiserer arrangementet (delt inn i ulike 300 

grupper og kurs). Det er mulig, men vi bør gradvis trappe opp antall 301 
deltakere fra årets antall på 150. 302 

- Vi skal utvide leiren på sikt, tror ikke vi kan vente en så stor økning som i 303 

år flere år på rad. Vi bør vente et år før vi eventuelt ekspanderer, da har vi 304 
mer kontroll på hvor mange vi kan vente at kommer. Vi bør etablere gode 305 

rutiner for å lage en god leir med så mange deltakere. Utsette størrelsen 306 
av sted til neste år med en grundig runde på aktuelle steder vi kan være 307 
på. 308 

- Ikke verdens undergang om folk bør bo i telt, men vi har veldig unge 309 
deltakere som fortjener å sove godt. Hvis vi bosetter folk i telt blir de fort 310 

slitne og får ikke den søvnen de trenger til å ta inn et tungt faglig 311 
program. Vanskeligere å kontrollere at folk sover i riktig telt enn i riktig 312 
rom. 313 

- Grunnen til at det har vært så vekslende tidligere har vært like stort fokus 314 
på å rekruttere. Rekrutteringen fungerte veldig bra i år, særlig rekruttering 315 

av konfirmanter. Dette kan vi gjennomføre igjen.  316 
- Kan være lurt å bytte sted i forkant, litt før vi må. Hvis vi klarer å finne et 317 

sted som har plass til flere deltakere og er billigere enn Ringerike bør vi 318 

flytte leiren dit. 319 
- Ser ikke helt poenget med å bytte dersom vi ikke skal gå inn for en større 320 

leir. Må ha en grundig prosess før vi bytter. 321 
 322 
Forslag til votering 323 

Forslag 1: Sentralstyret vedtar samme størrelse på leiren, med en øvre grense 324 
på 150 personer. Leirsted endres til et sted med større kapasitet. 325 

 326 
Forslag 2: Vi blir på samme sted og beholder et tak på 150. 327 
 328 

Forslag 3: Vi bytter til et leirsted som har større kapasitet enn Ringerike 329 
folkehøgskole 330 

 331 
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Forslag 4: AU skal starte prosessen med å utvide leiren med tanke på 2017 og 332 

utrede mulige leirsteder med kapasitet til 200 deltakere. 333 
 334 

Votering over forslag 1 og 2 335 
Forslag 1 settes opp mot forslag 2. 336 
3 stemmer for forslag 1, 7 stemmer for forslag 2, 1 avholdende. 337 

Forslag 2 vedtatt. 338 
 339 

Votering over forslag 3 340 
Tre stemmer for forslaget, 7 stemmer mot, 1 avholdende 341 
Forslag 3 vedtatt. 342 

 343 
Votering over forslag 4 344 

Forslag 4 enstemmig vedtatt. 345 
 346 
Sentralstyrets endelige vedtak 347 

Sentralstyret vedtar å fortsatt avholde sommerleir på Ringerike folkehøgskole i 348 
2016, med et tak på totalt 150 personer på leiren. AU skal starte prosessen med 349 

å utvide leiren med tanke på 2017 og utrede mulige leirsteder med kapasitet til 350 
200 deltakere. 351 

 352 

Sak 55/15 Revidering av budsjett 353 

Vedtakssak 354 

 355 
Innledning ved saksbehandler. Debatt. 356 

 357 
Hovedmomenter i diskusjonen 358 

- De tingene vi gjør for å spare penger er å sløyfe 100 000 i ekstra midler til 359 

lokallagene (utenom Frifond), utsetter utgifter til ny nettsider til neste 360 
budsjettår. Dette er hovedgrepene, i tillegg noen mindre beløp. For 361 

eksempel reduserer vi vårt bidrag til Nordisk seminar fra 175 000 til 362 
50 000 – dette kan vi gjøre fordi vi har hentet inn ekstern støtte fra 363 
NORBUK.  364 

- Tidligere har man skissert at HEF skal være ferdig i oktober og at man 365 
deretter har møter med HU om hvordan nettsidene skal se ut. Deretter 366 

setter man av to uker til å overføre innhold fra de gamle sidene. Skal vi 367 
bare utsette selve betalingen til 2016, eller hele prosessen? 368 

- AU har ikke så stor kapasitet til å jobbe med nettsider i høst, så kanskje 369 

det er en god idé å utsette prosessen til over jul. Den samme gruppa bør 370 
planlegge og gjennomføre nettsidene. Vi skal ikke nedprioritere dette. Vi 371 

bør komme oss over på noe nytt så fort som mulig. Vi kan planlegge en 372 
del om hvordan vi vil ha ting først, men det meste om tekniske løsninger 373 
må vi ta med folkene som lager sidene. Annettes arbeidstider de neste 374 

månedene kommer til å gå mye med til kampanje, hun har mye 375 
kompetanse på nettsider og kan være skikkelig involvert i prosessen etter 376 

jul. 377 
 378 
Forslag til vedtak 379 

Se forslag til revidert budsjett for 2015. 380 
 381 

Votering 382 
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Forslaget ble vedtatt med 10 stemmer og en avholdende stemme. 383 

 384 
Sentralstyrets vedtak 385 

Sentralstyret vedtar forslag til revidert budsjett. 386 
 387 
 388 

Sak 56/15  Tema for vinterseminar 2016  389 

Vedtakssak 390 
 391 

Innledning ved saksbehandler. Debatt. 392 
 393 

Tema som ble diskutert i første voteringsrunde 394 

Frihet Falt i første runde 

Dialog og religionskritikk Gikk videre 

Rasjonalitet Falt i første runde 

Framtiden og humanisme Falt i første runde 

Humanisme i verdensperspektiv Falt i første runde 

Ytringsfrihet Gikk videre 

Atomvåpen og atomkraft Gikk videre 

Mangfold Falt i første runde 

Religion, livssyn og vitenskap Falt i første runde 

Miljø Gikk videre 

Transhumanisme Falt i første runde 

Identitet, seksualitet, kropp og kjønn Falt i første runde 

Dyr og natur Falt i første runde 

Filosofi Falt i første runde 

Menneskerettigheter Falt i første runde 

Naturen rundt oss Falt i første runde 

Rus og depresjon Falt i første runde 

Solidaritet Falt i første runde 

Etikk og moral Falt i første runde 

Diktatur og demokrati Falt i første runde 

Multikulturelt samfunn Falt i første runde 

Liv og helse Falt i første runde 

Tortur og terrorisme Falt i første runde 

 395 

Tema som ble diskutert i andre voteringsrunde 396 

Dialog og religionskritikk Gikk videre 

Miljø Gikk videre 

Ytringsfrihet Falt i andre runde 

Atomvåpen og atomkraft Falt i andre runde 

 397 
Hovedargumenter for forslag 1: Dialog og religionskritikk 398 
Goder erfaringer med dialog og religionskritikk fra 2008. Tittelen på seminaret 399 

var «Ja takk, begge deler». Det kan være positivt at vi etablerer noe vi er gode 400 
på, selv om det er resirkulering. Er det noe vi bør drive med så er det kanskje 401 

religionskritikk og dialog. Åtte år siden forrige gang det var et tema. Hvor mange 402 
andre seminarer finner du om dialog og religionskritikk utenom hos oss i HU? 403 
 404 

Hovedargumenter for forslag 2: Miljø 405 
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Miljø har vi tatt et standpunkt, veldig aktuell sak. Vi har ikke hatt et seminar om 406 

dette temaet tidligere. Stort tema, kan innebære mye. Miljøspørsmål er ting som 407 
ungdom i dag er veldig opptatt, som humanist bør man være opptatt av det. Det 408 

at miljøsaken er kjent kan være en fordel. Skulle gjerne kunnet snakke om miljø 409 
fra HUs perspektiv. Med det humanistiske livssynet som utgangspunkt; hva kan 410 
du gjøre, hva er ditt ansvar?  411 

 412 
 413 

Forslag til votering ved siste runde 414 
Forslag 1: Dialog og religionskritikk 415 
Forslag 2: Miljø 416 

 417 
Votering 418 

Forslag 1 ble satt opp mot forslag 2.  419 
Forslag 1 ble vedtatt med 6 stemmer mot 3 stemmer for forslag 2 og 2 420 
avholdende. 421 

Forslag 1 ble vedtatt. 422 
 423 

Sentralstyrets endelige vedtak 424 

Sentralstyret vedtar «Dialog og religionskritikk» som tema for vinterseminaret. 425 
 426 

 427 
Sak 57/15 Høringssvar til «Forslag til lov om juridisk endring av kjønn» 428 
Vedtakssak 429 

 430 
Innledning ved saksbehandler. Debatt.  431 

 432 
Høringsnotatets store spørsmål er blant annet om det skal være en 433 
refleksjonsperiode fra man først ber om juridisk endring av kjønn. 434 

Departementet går inn for en svarslippordning mens en ekspertgruppe mener 435 
man bør ha tre måneders ventetid. Det er også spørsmål om barn skal få skifte 436 

juridisk kjønn, hvem som skal få bestemme det og om navneloven skal endres i 437 
samsvar med at folk under 18 skal få lov til å skifte kjønn. Hvis du skal skifte 438 

navn uten foreldres underskrift må du være over 18.  439 
Utvalget går inn for at det skal være mulig å gjennomføre uten foreldres 440 
samtykke fra 16-18 (med foreldre informert - det åpnes også for at foreldre ikke 441 

informeres i spesielle tilfeller), med foreldres samtykke fra 7-16, under 7 år i 442 
unntakstilfeller. Barn skal bli hørt i alle saker fra 12 år.  443 

Det mest radikale som ligger i forslaget er at bioteknologiloven skal endres slik 444 
at dersom du er en juridisk mann med livmor og eggstokker skal du kunne få 445 
sæddonasjon og bære fram barn. 446 

 447 
Hovedmomenter fra debatten 448 

- HU bør absolutt ha en mening i denne saken. Dette er noe som passer HU 449 
og absolutt noe vi bør støtte. 450 

- Vi bør gå inn for svarslippløsningen og begrense ventetiden, folk har tenkt 451 

godt gjennom det. Svarslippen gjør at du må tenke deg om en gang til. 452 
- På den annen side har jeg vært borti folk som har ønsket å bytte kjønn for 453 

siden å ombestemme seg. Heller mot at det skal være svarslippordning, 454 
men vil høre hva folk tenker. 455 

- Det bør være en aldersgrense, noen mener den bør samsvare med 456 

seksuell lavalder (16 år), andre med myndighetsalder (18 år). 457 
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- Litt risikabelt å sette en aldersgrense på det, når folk først finner ut hvilket 458 

kjønn de er vil de gjerne skifte så fort som mulig. Det kan være veldig 459 
krenkende og problematisk å ikke kunne skifte kjønn rundt puberteten. 460 

Hvis du finner det ut i tidlig alder har du bedre sjanser for at medisinsk 461 
behandling skal fungere). 462 

- Mot at foreldre skal bli informert når folk er over 16 år, tenker at det går 463 

på taushetsplikt. 464 
- Foreldrene er ansvarlig for deg juridisk og bør informeres (16-18)  465 

- Medisinske aldersgrenser er 12, 16 og 18. Fra 16 kan ganske mye holdes 466 
skjult for dine foreldre, men de har lov til å vite en del ting fram til du er 467 
18. Høringsnotatet stemmer overens med denne praksisen og syns det 468 

virker greit. 469 
 470 

Rådgivende prøvevotering 471 
Prøvevotering som gir innspill til de som skal saksbehandle høringsuttalelsen: 472 
Ønsker vi at HU skal være enig i aldersgrensene som er foreslått i 473 

høringsnotatet? 474 
 475 

9 stemmer for, 1 stemme mot, 1 avholdende.  476 
 477 

 478 
Saksbehandlers forslag til vedtak:  479 
Sentralstyret vedtar at Humanistisk Ungdom skal skrive høringssvar til «forslag 480 

til lov om endring av juridisk kjønn». Øistein, Lyka og Andrea får i oppgave med 481 
å skrive forslag til svar. Alle standpunkter og endelig svar må godkjennes av 482 

Sentralstyre over e-post med god svarfrist. 483 
 484 
Votering 485 

Forslaget ble enstemmig vedtatt 486 
 487 

Sentralstyrets endelige vedtak 488 
Sentralstyret vedtar at Humanistisk Ungdom skal skrive høringssvar til «forslag 489 
til lov om endring av juridisk kjønn». Øistein, Lyka og Andrea får i oppgave med 490 

å skrive forslag til svar. Alle standpunkter og endelig svar må godkjennes av 491 
Sentralstyre over e-post med god svarfrist. 492 

 493 
 494 

Sak 58/15 Nominasjon til HEFs ambassadørkorps 495 

Vedtakssak 496 
 497 

Innledning ved saksbehandler. Spørsmål. Debatt.  498 
 499 
Hovedmomenter fra debatten 500 

- Foreslår å lyse ut brett, alle medlemmer over 18 år bør ha mulighet til å 501 
søke. AU kan plukke ut to navn blant disse.  502 

- Enklere å nå ut til folk hvis vi deler det med alle på nettsidene og på 503 
Facebook. 504 

- Vi bør henvende oss til konkrete personer og oppfordre folk til å søke, men 505 

alle kandidater bør søke for å sjekke at de er skikkelig motivert for 506 
oppgaven.  507 
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- Det er en viktig oppgave og det bør være noen som er tillitsvalgte eller har 508 

vært det som reiser.  509 
- Vi har mange som bidrar i HU uten at de har et verv, de bør også ha 510 

muligheten til å søke. En del av medlemmene våre som er eldre som ikke 511 
har tillitsverv i HU, men i HEF, de kan også være aktuelle kandidater. 512 

 513 

 514 
Forslag til votering 515 

Forslag 1: Sentralstyret vedtar at alle medlemmer over 18 år kan søke om å bli 516 
nominert til ambassadørkorpset. AU er ansvarlig for søknadsprosessen og 517 
utvelgelse av to personer.  518 

 519 
Forslag 2: Sentralstyret vedtar at alle nåværende og tidligere tillitsvalgte over 18 520 

år kan søke om å bli nominert til ambassadørkorpset. AU er ansvarlig for 521 
søknadsprosessen og utvelgelse av to personer.  522 
 523 

Votering 524 
Forslag 1 ble vedtatt med 10 stemmer mot en avholdende stemme.  525 

 526 
 527 

Sentralstyrets vedtak 528 
Sentralstyret vedtar at alle medlemmer over 18 år kan søke om å bli nominert til 529 
ambassadørkorpset. AU er ansvarlig for søknadsprosessen og utvelgelse av to 530 

personer.  531 
 532 

533 
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Sak 59/15 Representanter til IHEYO GA 534 

Vedtakssak 535 
 536 

Muntlig introduksjon ved saksbehandler. Øistein, Veronika, Inger og Lyka vil 537 
gjerne bidra på arrangørsiden. Arrangørgruppa vil hanke inn så mange som det 538 
er behov for. 539 

 540 
Forslag til kandidater som kom i møtet: Live Øverhaug. 541 

 542 
Saksbehandlers forslag til vedtak:  543 
Sentralstyret vedtar å sende Arnlaug Høgås Skjæveland, Haakon Gunleiksrud, 544 

Kristoffer Stokkeland og Live Øverhaug som representanter til IHEYO GA. 545 
Arbeidsutvalget gis myndighet til å tildele representanter for eventuelle overførte 546 

stemmer ved behov. 547 
 548 
Votering 549 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  550 
 551 

Sentralstyrets vedtak 552 
Sentralstyret vedtar å sende Arnlaug Høgås Skjæveland, Haakon Gunleiksrud, 553 

Kristoffer Stokkeland og Live Øverhaug som representanter til IHEYO GA. 554 
Arbeidsutvalget gis myndighet til å tildele representanter for eventuelle overførte 555 
stemmer ved behov. 556 

    557 

10 stemmeberettigede tilstede ved behandling av eventueltsaker 558 

Sak 60/15 Eventuelt 559 

 560 
1) Evaluering av vervedagen 561 

Oppmeldt av Haakon Gunleiksrud.  562 
 563 
Runde rundt bordet: 564 

Inger: deltok ikke på vervedagen selv, virket som det fungerte ganske greit med 565 
stand i Asker. Det var stand på Ski storsenter, vet ikke hvordan det gikk. 566 

Øistein: I Asker hadde vi stand på Asker vgs, fikk omtrent 20 nye medlemmer. 567 
Noe over det vi forventet, mye takket være vafler. Det vi gjorde fungerte veldig 568 
bra, syns jeg fikk grei informasjon. 569 

Veronika: bestill standplass til riktig dato! 570 
Lyka: gjorde ikke noe 571 

Andrea: burde ha sagt fra og sendt ut informasjon tidligere, ting tok lengre tid 572 
enn jeg hadde trodd. Vi var på Elvefestivalen helgen før, følte at det var mye 573 

mer vellykket, men da vi stod i sentrum på vervedagen var det problemer med 574 
leder fordi vi bare kunne står til klokka fem og når han kom for sent kunne vi 575 
bare stå der 1 – 1,5 timer. Ikke så mange som gikk forbi, men vi hadde vafler! 576 

Grei måte å komme i kontakt med folk, gikk bort til folk med vafler. Fikk en god 577 
del som var interesserte, fikk ikke vervet så veldig mange (1 og en halv). Lærte 578 

mye. Det hadde vært mer hensiktsmessig å ha vervedagen litt senere på året. 579 
Nora: Enig i at vervedagen skulle vært senere på året.  580 
Juni: deltok ikke noe særlig. 581 
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Arnlaug: føler at den vervedagen kom litt brått på, vi burde hatt mer info ut til 582 

lokallagene. Det var de lokallagene som har god kontakt med sentralstyret som 583 
klarte å avholde. Skulle hatt mer materiell klart på kontoret som kunne sendes 584 

ut. Facebook-posten vi skulle promotere på vervedagen ble blokkert av Facebook 585 
(ingen betalte visninger). Kommenter dette og vinn handlenett fikk 53 586 
kommentarer og ble sett av ca 4000 mennesker, så det var bra. 587 

Haakon: opplegget som jeg var på gikk veldig bra, men jeg enig med Arnlaug i 588 
at verveansvarlige og LU bør samarbeide mer neste år sånn at flere lokallag får 589 

med seg at de skal stå på stand den dagen. LU trenger å følge dem opp mer og 590 
pushe mer på, holder ikke å sende ut informasjon. Vi skal lage 591 
rekrutteringsverktøy til lokallagene, står i strategien men har blitt utsatt. De som 592 

stod på stand fikk rekruttert nye medlemmer som gikk bra.  593 
Kristoffer: var ikke helt koblet på, var ikke noe jeg var veldig innstilt på å være 594 

med på. I de lokallagene jeg kjenner var det ikke noe aktivitet, det var synd.  595 
 596 
Verveuka er fra 16. til 23.januar, da skal lokallagene rekruttere nye medlemmer 597 

til årsmøtet. Vi kan ta lærdom fra vervedagen inn i verveuka, det blir bra! 598 
 599 

2) Skal HU slutte seg til Amnestys demonstrasjon om Syria-600 
flyktninger? 601 

Oppmeldt av Øistein Lysne. 602 
 603 
Øistein ble kontaktet av Amnesty i Asker, de ønsker å arrangere en aksjon hvor 604 

tema er solidaritet med Syria-flyktningene. Ungdoms-demonstrasjon 605 
7.september foran Stortinget. Krever at flyktninge-forliket blir gjennomført. HU 606 

er spurt om å delta og eventuelt holde appell.  607 
 608 
Votering  609 

Votering over fravik fra forretningsorden slik at sentralstyret kan fatte vedtak i 610 
denne eventueltsaken.  611 

 612 
Sentralstyrets vedtak 613 
Forslag om å fravike forretningsorden ble enstemmig vedtatt.  614 

 615 
Diskusjon: 616 

Fin anledning for å være synlige og stå opp for en god sak. Hvis vi kan regne 617 
med en del oppmøte er det fornuftig bruk av tiden vår. Vi har tidligere tatt 618 
standpunkt i denne saken, dette stemmer overens med våre grunnleggende, 619 

humanitære verdier. Dette er en sak vi bør være med på. Leder holder gjerne 620 
appell. Personlig veldig for denne saken, men en liten stemme som sier at det er 621 

litt skummelt for HU.  622 
 623 
Forslag fra Øistein: 624 

Sentralstyret vedtar å stille seg bak demonstrasjonen til Amnesty Asker og vil 625 
delta på demonstrasjonen foran Stortinget 7.september.  626 

 627 
Votering 628 
Forslaget ble vedtatt med 9 stemmer og en avholdende.  629 

 630 
Sentralstyrets vedtak 631 

Sentralstyret vedtar å stille seg bak demonstrasjonen til Amnesty Asker og vil 632 
delta på demonstrasjonen foran Stortinget 7.september. 633 
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 635 
Møtet heves søndag 30.08.15 kl.12 636 

 637 


